
    
 
 

Zápis 
z 9. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT 

dne 24. 04. 2025 
 
 
 
 

Místo konání:  aula Q, Technická 2, Brno 
Čas konání:  14:00 – 16:00 
Přítomní:    dle hlasovací listiny 
Omluveni:  Ing. Balabán, prof. Maca, doc. Svoboda 
Neomluveni: Ing. Viewegh, doc. Juračka 
Hosté: děkan doc. Hlinka, proděkani doc. Katolický a Mgr. Hoderová, tajemník 

Ing. Tesař, hosté z řad akademické obce 
Zasedání řídil:  doc. Návrat 

 
 

Program: 
1. Volba skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 8. řádného zasedání, plnění usnesení 
3. Informace vedení fakulty a informace z grémií 
4. Předložení Rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2025 
5. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FSI VUT za rok 2024 a analytických podkladů 
6. Předložení Výroční zprávy o činnosti FSI VUT za rok 2024 
7. Předložení Zprávy o hodnocení výuky v BSP a NMSP za ZS 2024/2025 
8. Konečné projednání Časového plánu akademického roku 2025/2026 
9. Schválení termínu (22. 5. 2025) a programu příštího zasedání 
10. Různé 

 
 

Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat. 
 
Doc. Návrat přivítal pana děkana, proděkany, tajemníka fakulty hosty z řad akademické obce. 
 
 
ad 1) Volba skrutátorů 
 
Návrh: Ing. Ramík 
Usnesení: AS FSI schvaluje skrutátora Ing. Ramíka. 
Hlasování č. 1:  pro: 28   proti: 0  zdržel se: 1 
 
 
ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 8. řádného zasedání, plnění 
usnesení 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje program 9. řádného zasedání AS FSI. 
Hlasování č. 2:  pro: 30   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 8. řádného zasedání AS FSI. 
Hlasování č. 3:  pro: 29   proti: 0  zdržel se: 1 
 
Plnění usnesení:  
Z minulého zasedání neplynuly žádné úkoly. 
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ad 3) Informace vedení fakulty a informace z grémií 
 
Děkan: 
- Dne 7. 4. proběhlo za účasti premiéra a ministra školství slavnostní otevření Českého 

polovodičového centra.  
- VUT připravuje ve spolupráci s MUNI program učitelství STEM předmětů. 
- Připravuje se podcast vedení VUT. 
- Byl vysoutěžen dodavatel na rekonstrukci budovy A4, proběhne v termínu 1. 7. 2025 - 31. 5. 

2026. 
- Tým Chicken Wings získal na soutěži SAE Aero Design 2. místo v letové části, celkově se umístil 

na 3. místě v kategorii Micro, ve které soutěžilo celkem 22 týmů. 
- VUT posílilo v žebříčku QS rating, v materiálových vědách se umístilo na 201. - 250./260. místě. 
- Dne 24. 5. 2025 proběhnou Zlaté promoce pro absolventy ročníků 1971-75. 
- Byla zahájena výstava fotoklubu Technika. 
- Dne 21. 5. proběhne Den sportu. 

Prof. Štětina: 
- Byl schválen rozpočet VUT, připravuje se dodatek týkající se kompenzací IP. 
- Byla vysoutěžena cena a podmínky používání cloudových služeb Microsoft na další 3 roky. 

RNDr. Popela: 
- AS VUT: byl prezentován návrh harmonogramu volby rektora. 
- RVŠ: 

- Předsedkyně EK informovala o jednáních ohledně kontraktového financování STEM oborů. 
- Probíhá fórum předsedů akademických senátů. 
- Probíhala jednání se zástupci VŠ týkající se registru informací o akademických 

pracovnících. 
- Informace k novele  zák. 130. 
- Informace o tezích nového VŠ zákona. 

doc. Blecha: 
- Proběhlo společné jednání komise Pro kvalitu VŠ a její hodnocení a komise Pro vzdělávací 

činnost, na kterém zástupci NAÚ prezentovali návrh Pedagogického modelu pro VŠ (dokument 
včetně doprovodného textu byl senátorům zaslán před zasedáním). 

SKAS: 
- Ing. Imrichová poděkovala vedení fakulty za pořízení automatu na chlazenou a perlivou vodu. 

Dále upozornila studenty z řad hostů, že se mohou se svými požadavky a nápady obracet na 
studentskou komoru. 

 
 

ad 4) Předložení Rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2025 
 
Rozpočet je sestaven jako prorůstový, roste mzdový fond (o 5 %), pokračují investice do infrastruktury. 
Rostou normativní příjmy, díky stabilizované inflaci nedochází k růstu cen energií, naopak rostou ceny 
služeb. Z důvodu snížení koeficientu DPH musí část DPH hradit fakulta z vlastních zdrojů. Pro 
sestavení rozpočtu je opět nutné využít fondy, fakulta stále disponuje dostatečnými rezervami. Výše 
příjmů překročila 0,5 mld., obrat fakulty činil 1 mld., s tím souvisí nárůst odvodů rektorátu, který dosáhl 
výše 125 mil. 

 
FK  bude o předloženém dokumentu jednat na schůzkách dne 30. 4., 7. 5. a dle potřeby 16. 5., před 
prvním jednáním budou mít senátoři možnost podávat online připomínky. 
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ad 5) Projednání Výroční zprávy o hospodaření FSI VUT za rok 2024 a analytických 
podkladů 
 
FK předložené dokumenty projednala, všechny připomínky jsou vypořádány, aktuální verze je k 
dispozici na disku FK. Finální hlasování komise proběhne na schůzce 30. 4. 
 
 
ad 6) Předložení Výroční zprávy o činnosti FSI VUT za rok 2024 
 
S předloženým dokumentem seznámil senátory a hosty děkan doc. Hlinka. Dokument je senátorům k 
dispozici na senátním disku. 
Dokument bude projednán na společné schůzce dne 7. 5. 
 
 
ad 7) Předložení Zprávy o hodnocení výuky v BSP a NMSP za ZS 2024/2025 
 
Počet respondentů, kteří se ankety zúčastnili, stoupl na 33,1 %. Cca 90 % vyučujících získalo 
hodnocení 1 - 2. SKAS prošel celkem 4110 komentářů, z nichž bude 20 skryto z důvodu nevhodného 
vyjádření. Proděkanka Hoderová vyzdvihla komentáře, které měly konstruktivní či motivační charakter. 
Komentáři, které upozorňují na nějaké nedostatky ve výuce, se budou zabývat i ředitelé ústavů. 
Dokument projedná SK, termín jednání bude oznámen. 
V diskuzi se senátoři zabývali anonymizací ankety - identita respondentů je zcela skryta, studentu se 
ani nezobrazí odpověď vyučujícího na jeho komentář, odpovědi jsou však přístupné ředitelům ústavů, 
pro které v mnoha případech může být reakce vyučujícího velmi důležitá. 
Na dotaz ohledně změn ve skladbě anketních otázek proděkanka odpověděla, že při zachování 
otázek je možné porovnávat vývoj meziročně, případné změny je možné provést po důkladném 
zvážení.   
 
 
ad 8) Konečné projednání Časového plánu akademického roku 2025/2026 
 
Dokument byl předložen na minulém zasedání, SK ho projednala na jednání dne 10. 4. a na základě 
jejích připomínek byly provedeny drobné změny, týkající se zvláště kombinované formy studia, u které 
může být  výuka v letním semestru zahájena již v přípravném týdnu (jako náhrada za státní svátky). 
SK doporučuje dokument ke schválení. 
 
Usnesení: AS FSI projednal Časový plán akademického roku 2025/2026 a nemá další připomínky. 
Hlasování 4:  pro: 28   proti: 0  zdržel se: 1 
 
  
ad 9) Stanovení termínu a programu příštího řádného zasedání AS FSI 
 
Termín 10. řádného zasedání byl navržen na čtvrtek 22. 5. 2025. 
Návrh programu: 
- Výroční zpráva o hospodaření a analytické podklady - schválení  
- Rozdělení finančních prostředků - schválení  
- Výroční zpráva o činnosti - schválení  
- Zpráva o hodnocení výuky za ZS 24/25 - konečné projednání 

 
Usnesení: AS FSI schválil termín 10. řádného zasedání AS FSI na 22. 5. 2025. 
Hlasování 5:  pro: 29   proti: 0  zdržel se: 1 
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ad 10) Různé 
 
Tajemník odpovídal na dotazy ohledně parkování v areálu Pod Palackého vrchem a nastínil způsob, 
jakým vedení VUT plánuje situaci řešit. 
 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
 
 
Verifikoval:               
předseda AS FSI                     předsedkyně SK AS FSI         
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D.           Ing. Anna Imrichová   
 
 
 
zapsala: Brigita Rohovská 
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